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Referat  

Bestyrelsesmøde                                   

          
 

Dato  18/4-2023 

Tid  Kl. 19.00 

Sted  OGF’s klubhus (Stadionvej 25 - 5200 Odense V) 

 

                                                                             Til stede                   Afbud 

Bestyrelsesmedlemmer   

Emil Mikkelsen (formand)  X  

Karsten Kjelde (kasserer) X  

Jacob Ejby Stengaard (næstformand & referent) X  

Mathies Hartmann X  

Sabrina Kjær Hemmingsen Møller X  

Morten Algot Nielsen    X 

Niels Larsen   X 

Bestyrelsessuppleanter    

Christian Blom Nass  - 

Ansatte    

Louise Majgaard Baarup   - 

Rasmus Hjort   - 

Pernille Borup Jensen   - 

  

 

1. Bordet rundt 

- Sabrina: Ift. SoMe kunne det være fint at finde en repræsentant i hver seniorgruppe samt 

ungdomsgruppen. Emil har haft et møde med Pontoppidan, Mia (praktikant), Henrik Lund og 

Louise.  

- Sabrina: Der er svært at lave ordlyden til opfordring til passende påklædning og god 

hygiejne/rengøring. Bestyrelsen er enige om, at der ikke skal være regler på området, men en 

opfordring på et stk. papir og mundtlig er mere passende.  

- Karsten: ikke andet en eliteudvalg og økonomi  

- Mathies: har været travlt beskæftiget med familiebegivenheder. Tillykke med sønnike!   

- Jacob: der er et forholdsvis stort hold til DM 10 km. landevej i Aarhus næste weekend.   

 

2. Retning for klubben og fremtidige arbejdsfordeling for de ansatte 

- Pernille har valgt at sige sin stilling op fra den 19. maj og finde nye græsgange i Århus. Dette er 

bestyrelsen rigtig kede af, da vi har været meget glade for Pernilles arbejde med Eventyrløbet, DHL 

og mange andre klub- og stævneopgaver.  
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- Hvordan får man udviklede dygtige atleter med de rigtige målsætninger? Dette kunne være en af 

hovedopgaverne, der skal løses ved hjælp af de personaleressourcer, som vi har.  

- Derudover diskuteres fordelingen af arbejdsopgaver mellem de ansatte i klubben.  

 

3. VDMU - status? Hvor skal der sættes ind?  

- Der var oprindelig meldt ud fra kommunen, at det ikke er tilladt at sove på skoler. Dette er dog 

blevet ændret, så Louise leder nu efter mulige overnatningsmuligheder.  

- Der er møde den 26. april for VDMU-koordinering  

 

4. Hjælpere til Eventyrløbet  

- Atletik har lovet Eventyrløbet at vi stiller med 30 hjælpere til oprydning fra kl. 16 til 19. Bestyrelsen 

vil i løbet af den næste måned prøve at finde de nødvendige hjælpere og arrangere noget spisning 

bagefter oprydningen.  

 

5. Socialarrangement i bestyrelsen 

- Den 17. juni mødes bestyrelsen.  

 

6. Økonomi  

- Karsten er udfordret i forhold til antallet af bilag og udbetalingsanmodninger. Bestyrelsen snakker 

om, at vi kunne undersøge mulighederne for et elektronisk system.   

- Mastercard-kortene i klubben er lige nu hos Line, Louise og Morten. Det er meningen er Mortens 

skal overføres til Emil. Der skal helst ikke for mange kort i omløb, da dette kræver en god kontrol 

med kvitteringer.  

 

Kommende bestyrelsesmøder i 2023 

 

Dato Tid Sted 

16/5-2023 Kl. 19  OGF’s klubhus, Stadionvej 25 

14/6-2023 Kl. 19 OGF’s klubhus, Stadionvej 25 

 

 

  


